
Referat generalforsamling 5/2, Spejderhytten 

37 tilmeldte: 

- Inkl. spejderbørn 
- 7 voksne/forældre 
- 4 bestyrelsesmedlemmer 
- 4 spejderledere 

 

Velkomst ved Rasmus N./formand 

Dirigent: Rasmus R. 

Referent: Britta 

 

Bestyrelsens beretning: 

41 medlemmer pt. – går op og ned 

Forventning til Skt. Hans bliv ikke indfriet 

2023 blev sidste år med Aquagain – der er for meget arbejde og for lidt for spejderne i det 

Ghost Walk + juletræssalg gik godt og gentages 

Vi er afhængige af de frivillige hænder og opbakning fra forældre og bedsteforældre 

Kontingent fastholdes, men er også afhængig af mængden af frivillige til arrangementerne 

Årshjul 2024 med arrangementer der skal ligges i kalenderen – oprettes som Facebook begivenheder 

Snak om arrangementer 

 

Kontingent: 

Fastholdes på nuværende niveau, som er 225 pr. kvartal 

 

Regnskab: 

Fornuftigt regnskab, hvor 2022 underskud er vendt til et lille overskud. Forsigtig optimistisk forventning til 
2024 + kommende år i budgettering 

Der nævnes at vi nu er færdige med at betale ind til lån på hytten via Jens Granes fond – disse penge kan 
sættes til side eller bør give et større plus på kontoen i 2024. Forslag at der bruges lidt flere penge på 
markedsføring ifm. arrangementer 

 

 



Hyttens regnskab: 

Fornuftigt og uden de store udsving 

Der arbejdes stadig på at åbne op for udlejning til spejder og forældre i hytteudvalget 

 

Fastsættelse af bestyrelsesmedlemmer: 

Fastholdes på 7 medlemmer + evt. unge 

 

Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Formand understreger at det er et samarbejde på tværs og man står ikke selv med en opgave man ikke har 
meldt sig til 

Alt vendes og afstemmes 

Man behøver ikke være med i bestyrelsen for at være tovholder på et arrangement 

 

3 bestyrelsesmedlemmer træder ud/ønsker ikke genvalg: 

Githa (pt. suppleant / Villads mor) melder sig – valgt ind 

Freddi (Kaspers far) melder sig – valgt ind 

Nicole (Filippas mor) melder sig – valgt ind 

 

Valg af suppleant: 

Dorthe (Kaspers mor) melder sig – valgt 

 

Korpsråd: Bo & Michael – valgt ind 

Divisionsråd: Michael + 3 ”forældre”  

Bo melder sig 

 

Revisor: er ikke på valg i år 

 

Evt. 

Husk at få oprettet begivenheder på Facebook med årshjuls begivenheder 



Hvis man har lyst eller kender nogen, der kunne tænke sig at hjælpe gruppen med Facebook/SoMe opslag 
og vedligehold af hjemmesiden, så sig til 

Næste bestyrelsesmøde (aftalt mellem de nye bestyrelsesmedlemmer) 

4/3 kl. 19 i hytten 

 

 


